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Czy ktoś może wkleić na forum programy wyborcze wszystkich radnych oraz Burmistrza? Jestem
ciekawy jak się one mają do rzeczywistości. Bo obawiam się, że programy były robione w
&quot;Matrixie&quot;  
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Pan Burmistrz Jacek KUREK wypowiedział słowa roty ślubowania:

&quot;Obejmując urząd Burmistrza Wojnicza, uroczyście ślubuję, że dochowam

• wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra

publicznego i pomyślności mieszkańców gminy Wojnicz. Tak mi dopomóż Bóg.&quot;

P. BURMISTRZ Zbigniew NOSEK - serdecznie pogratulował wyboru i życzył 12 lat

owocnej pracy, bo sądzi, że 12 lat to taki okres, gdzie można zostawić po sobie trwały

fundament .Życzył nowemu Burmistrzowi Wojnicza wielu sukcesów.

Z-ca BURMISTRZA - dołączył się do życzeń, wręczając kwiaty i mówiąc, że jest to dowód

uznania i satysfakcji z objęcia urzędu. Wszystko się kiedyś kończy, jedna epoka się

skończyła, zaczyna się nowa i tak jak była poprzednia liczy, że będzie owocna i z samymi

sukcesami.

P. BURMISTRZ Jacek KUREK - podziękował P. Burmistrzowi Noskowi za 20 lat

włodarzenia Gminą, za 16 lat współpracy w charakterze Burmistrza z nim, jako Radnym

• Gminy.
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cyt. MÓJ PROGRAM WYBORCZY: -Jacka Kurka
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Gospodarka gminy:

- planowe i rzetelne realizowanie inwestycji w gminie;

- nowa, dynamiczna polityka pozyskiwania funduszy unijnych z uwzględnieniem kierunków
proekologicznych i odnawialnych źródeł energii;

- przyśpieszenie kanalizacji, zakończenie wodociągowania w gminie, - planowa modernizacja i budowa
nowych dróg;

- opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego gminy - wyznaczenie terenów budowlanych;

- wzmocnienie rozwoju gospodarczego, wsparcie dla rolnictwa i inicjatyw gospodarczych;

- budowa kaplicy i parkingu przy cmentarzu w Wojniczu.

Poprawa warunków życia i zaktywizowanie społeczeństwa gminy:

- stworzenie bogatej oferty edukacyjnej, kulturalnej i sportowej dla młodzieży;

- uruchomienie szerokopasmowego internetu na terenie całej gminy;

- działania na rzecz poprawy czystości i estetyki gminy;

- modernizacja rynku w Wojniczu eliminująca dotychczasowe błędy popełnione przy remoncie;

- poprawa komunikacji podmiejskiej;

- przejęcie i zagospodarowanie parku i pałacu Dąmbskich w Wojniczu na potrzeby rekreacyjne i
kulturalne mieszkańców gminy;

- wzmocnienie działań na rzecz zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców (ścisła współpraca ze
wszystkimi jednostkami ochotniczej straży pożarnej na terenie gminy, policją, pogotowiem ratunkowym);

- stworzenie sprawnie działającego ośrodka kultury i promocji gminy.

Wspólnie możemy więcej:

- usprawnienie pracy Urzędu Miejskiego;

- rzetelna polityka informacyjna;

- działalność na rzecz integracji wszystkich sołectw;

- systematyczne spotkania z mieszkańcami gminy.
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Jak to teraz nagle zaczęło abstrakcyjnie brzmieć:

 --> z sześciu punktów gospodarki gminy nie ma pewnie szans na spełnienie żadnego

 --> zaktywizowanie społeczeństwa się udało doskonale dzięki &quot;stworzeniu bogatej oferty
edukacyjnej&quot; w Wojniczu,

 --> modernizacja Rynku, eliminująca błędy popełnione przy remoncie, na pewno się uda,

 --> komunikacja podmiejska na pewno się poprawi, gdy zostanie wybudowana obwodnica, tyle, że
najpewniejszym środkiem lokomocji będzie rower i ponton;

 --> z potrzebami kulturalnymi i rekreacyjnymi mieszkańców gminy to nie przesadzajmy, przynajmniej nie
przy obecnej wysokości budżetu GOK-u, no chyba, że chodzi o kulturę w Zakliczynie i rekreację w
Wierzchosławicach;

 --> bezpieczeństwo mieszkańców? a to Ci dopiero kawał, przecież mieszkańcy nie chcą dbania o ich
bezpieczeństwo, czego dali wyraz na ostatnim zebraniu W(m)iejskim;

 --> wspólnie na pewno radni GPS mogą jeszcze więcej zepsuć, szczególnie, że mamy politykę
informacyjną, oj mamy, tyle, że z rzetelnością są przejściowe problemy;

 --> integracja sołectw się udała wspaniale, ale nie wszystkich; nie wymagajmy zbyt wiele, na razie udało
się zintegrować sołectwa bez szkół przeciwko tym sołectwom, gdzie są szkoły,

 --> systematyczność spotkań to (bez ironii) kolejny wielki sukces, nigdy nie było tylu tak zwanych
GOŚCI na sesjach i takiego zainteresowania obradami komisji.

To jesteśmy na dobrej drodze... a może na obwodnicy, a nawet na okrężnicy, gdzieś w okolicach esicy i
lada moment wyjdziemy na prostą.

============================================================================

 3 / 3


